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Geachte Raadsgriffie, 
cc. Geachte College van Burgemeester en Wethouders, 
 
Bijgevoegd ontvangt u een brief voor de leden van de gemeenteraad van Zevenaar namens 
Angerlo aardgasvrij en duurzaam, bestaande uit inwoners van Angerlo, woningcorporatie 
Plavei, netbeheer Liander en de gemeente Zevenaar.  
 
Deze brief dient ter toelichting op de voortgang van Wijk van de Toekomst in Angerlo. 
Tevens worden de leden van de raad in de brief uitgenodigd actief mee te denken over deze 
warmtetransitie. 
 
We gaan ervan uit dat deze brief de raadsleden in goede orde zal bereiken. Indien er vragen 
of opmerkingen zijn, ontvang ik graag uw reactie.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens Angerlo Aardgasvrij en duurzaam 
 



 

 

 

Gemeenteraad van Zevenaar 

t.a.v. de Raadsgriffier 

Postbus 10 

6900 AA ZEVENAAR 

 

         Angerlo 2 juni 2020 

Aan: Leden van de gemeenteraad van Zevenaar 

 

Betreft: Toelichting voortgang Wijk van de Toekomst Angerlo 

De gemeente Zevenaar heeft de ambitie in 2040 energieneutraal te zijn. In de Warmtetransitie visie 

van de gemeente Zevenaar staat beschreven hoe de gemeente aardgasvrij wil worden. Angerlo staat 

als eerste dorp/wijk van de gemeente Zevenaar genoemd om te starten met een proces richting 

aardgasvrij.  

 

Start in Angerlo 

Angerlo staat als eerste op de planning omdat de riolering in ons dorp toe is aan vervanging: een 

praktisch en financieel interessant moment om naar een nieuwe warmtevoorziening te kijken. Voor 

het proces naar een aardgasvrij Angerlo wordt gebruik gemaakt van de aanpak ‘Wijk van de 

Toekomst’ van de provincie Gelderland. In het kort komt het erop neer dat de eerste 2 jaar (tot de 

zomer van 2021) uitgetrokken wordt om de juiste informatie voor ons dorp op tafel te krijgen en 

daarmee gekoppeld ook de vraag hoe en door wie dit gefinancierd gaat worden. Graag nemen we u 

mee in het proces wat we als Regiegroep gezamenlijk hebben doorlopen en nog gaan doorlopen. 

Deze toelichting over de voortgang is door de Regiegroep Angerlo aardgasvrij en duurzaam 

opgesteld, bestaande uit inwoners uit Angerlo, gemeente Zevenaar, woningcorporatie Plavei en 

netbeheerder Liander.  

 

Wat is er in 2019 gedaan in Angerlo? 

• De gemeente Zevenaar heeft in januari 2019 een inloopbijeenkomst in Angerlo georganiseerd. 

Twintig inwoners uit Angerlo hebben aangegeven graag mee te willen denken hoe ons dorp 

aardgasvrij kan worden en wat daarvoor nodig is.  

• Sinds maart 2019 zijn deze inwoners van Angerlo samen met de gemeente, woningcorporatie 

Plavei en netbeheerder Liander als Regiegroep aan de slag gegaan met het vraagstuk hoe Angerlo 

van het gas af kan. Naast de regiegroep zijn er werkgroepen gevormd voor ‘proces’, ‘techniek’, 

‘financiën’, ‘energiecoöperatie’, ‘collectieve inkoop’ en ‘communicatie’. 

• In juli 2019 heeft iedereen in ons dorp huis-aan-huis een nieuwbrief ontvangen waarin werd 

uitgelegd dat de regiegroep, samen met gemeente, woningcorporatie Plavei en netbeheerder 

Liander werkt aan een aardgasvrij en duurzaam Angerlo.  

• In het najaar van 2019 is de regiegroep bij alle inwoners van Angerlo langsgekomen voor het 

invullen van een enquête en het geven van een toelichten over het proces. Hiermee is veel 

waardevolle informatie opgehaald voor het verdere proces en zijn veel mensen geïnformeerd. 



 

• Op 16 december 2019 is er een dorpsbijeenkomst georganiseerd. 

Tijdens deze avond is iedereen bijgepraat over de stappen die tot 

nu toe zijn gezet en welke stappen volgen. Er zijn ook veel vragen 

gesteld. Niet alle vragen konden op dat moment beantwoord 

worden. Alle antwoorden staan op de website van de Dorpsraad Angerlo onder het onderwerp 

‘Gasloos en Duurzaam Angerlo’, www.dorpsraad-angerlo.nl. 

• In 2020 zijn meerdere krantenberichten verschenen over de voortgang, is de Facebook pagina 

‘Angerlo aardgasvrij en duurzaam’ opgestart en is de eerste digitale nieuwsbrief verschenen die 

verzonden is aan bijna 200 van de 500 huishoudens in Angerlo. 

 

Wat staat er de komende periode op de planning? 

Op dit moment bevinden we ons in een coronaperiode. Het project Aardgasvrij Angerlo ligt echter 

niet stil. We proberen met elkaar de activiteiten voort te zetten. Dit kan niet altijd. In april was 

wederom een dorpsbijeenkomst gepland, maar helaas kon deze niet georganiseerd worden vanwege 

de coronamaatregelen. Dit geldt ook voor de beoogde duurzame huizenroute. Er wordt gezocht naar 

(online) alternatieven om elkaar o.a. goede voorbeelden te laten zien van verduurzaming van 

woningen. Denk bijvoorbeeld aan video’s en vlogs van dorpsgenoten die verspreid worden via 

website, sociale media en nieuwsbrieven. Maar ook andere activiteiten lopen door, zoals: 

• Onlangs is een eerste samenvatting van mogelijke en beschikbare technieken inclusief een 

globale kostenraming door de Regiegroep afgerond. Er wordt de komende periode contact 

gelegd met diverse bedrijven (o.a. op het gebied van warmtenet, blokverwarming en 

warmtepompen) om mee te kijken met de samenvatting. Een van deze bedrijven wordt 

uitgenodigd om de opgestelde berekeningen verder te brengen naar een professionele 

gecombineerde technische en financiële analyse.  

• De eerste stappen naar het oprichten van een energiecoöperatie van, voor en door Angerlo zijn 

gezet. Ook zijn de eerste twee projecten voor de coöperatie geselecteerd; een postcoderoos 

zonnedak en het collectief inkopen van energie.  

• Een onderzoek naar financiële bronnen, zoals subsidies, leningen, etc. wordt binnenkort 

afgerond.  

• De gemeente Zevenaar en de regiegroep werken dit jaar samen om een grootschalige 

inkoopactie voor isolatiemaatregelen en zonnepanelen te organiseren. De actie is gericht op 

huiseigenaren. We hopen na de zomerperiode met de uitrol te beginnen. 

• Vanwege het coronavirus wordt gekeken naar het proces waarbinnen we werken. 

Oorspronkelijk was het doel om halverwege 2021 een Wijktransitieplan af te ronden waarin 

beschreven staat op welke wijze Angerlo mogelijk van het gas af kan. Het gestelde doel is om 

eind 2020 een concept-toekomstplan op te leveren waarin mogelijke en beschikbare technieken 

staan beschreven en de bijbehorende investeringen inzichtelijk gemaakt zijn.  

 

  



 

Concept toekomstplan 

Graag nemen we u eind 2020 weer mee in de voortgang van ons 

proces. Ons doel is om een concept toekomstplan op te stellen 

waaraan alle partijen zich gezamenlijk committeren. Wij hopen dat u 

in dat toekomstplan actief wilt meedenken. Meedenken over hoe we de transitie met elkaar 

financieren, voor iedereen betaalbaar maken en in gezamenlijkheid realiseren. Zodat we vol 

vertrouwen toe werken naar het beoogde Wijktransitieplan. 

 

Ten slotte 

We nodigen u graag uit om ‘Angerlo Aardgasvrij en duurzaam’ via Facebook te volgen. Ook kunt u 

zich abonneren op de nieuwsbrief door te mailen naar aardgasvrij.angerlo@outlook.com. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Regiegroep Angerlo aardgasvrij en duurzaam 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Afschrift: College van Burgemeester en Wethouders 


